
Protokół nr 40/21 
z posiedzenia Komisji 

Infrastruktury i Gospodarki 
z dnia 15 grudnia 2021 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

1. Franciszek Frohlke - Przewodniczący Komisji 

2. Piotr Dobrzański - członek Komisji 

3. Andrzej Marach - członek Komisji 

4. Jan Król - członek Komisji 

5. Krzysztof Wilgosiewicz - członek komisj i 

6. Krzysztof Szymanowicz - członek komisji 

Przewodniczący Komisji Franciszek Frohlke otworzył posiedzenie o godz. 14.30. 

Następnie dokonał sprawdzenia obecności radnych poprzez wyczytywanie nazwisk 

radnych. Wszyscy obecni. 

Przewodniczący wniósł zmiany w porządku obrad polegające na jego rozszerzeniu 

wprowadzenie autopoprawek do projektu budżetu powiatu sępoleńskiego na 2022 r. 

Radni zaopiniowali zmianę porządku jednomyślnie. 

Porządek obrad Komisji: 

1. Opiniowanie uchwał na sesj ę. 

2. Sprawozdanie z prac Komisji za rok 2021. 

3. Sprawy wniesione. 

Ad.l. 



Edwin Eckert Dyrektor Zarządu Drogowego w Sępólnie Krajeńskim przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg, których 

zarządcą jest zarząd powiatu w Sępólnie Krajeńskim. 

Zgodnie z obowiązującym prawem za zajęcie pasa drogowego na cele niezwiązane z 

budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg, w tym na umieszczanie w 

pasie drogowym urządzeń infrastruktury technicznej oraz obiektów budowlanych 

niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego 

pobiera się opłatę, której wysokość zostaje ustalona przy udzielaniu zezwolenia na zajęcie 

pasa drogowego. Jak wyjaśnił Dyrektor obecny projekt uchwały różni się od 

poprzedniego wysokością stawek. W roku 2021 dochody powiatu z tego tytułu wyniosły 

230 tys. zł. 

Przewodniczący Komisji poddał projekt uchwały do zaopiniowania. 

Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały jednomyślnie pozytywnie. 

Skarbnik Powiatu Małgorzata Masiłkin przedstawiła autopoprawki do projektu budżetu 

powiatu sępoleńskiego na 2022 rok, które przedstawiały się następująco: 

1. Zwiększyć dochody budżetowe o kwotę 800.000,00 zł, tj. zwiększyć dochody 

majątkowe o 1.200.000,00 zł są to niewykorzystane środki z RFIL na budowę 

boiska w LO Sępólno ( dział 758 rozdział 75816 paragraf 6100 ), oraz zmniejszyć 

dochody bieżące z dotacji od wojewody na lokalny transport zbiorowy o kwotę 

400.000,00 zł uprzednio ujętej w wysokości 800.000,00 zł ( dział 600 rozdział 

60004 paragraf 2330 ) 

2. Zwiększyć wydatki budżetowe o kwotę 1.553.638,99 zł, tj. zwiększyć wydatki 

majątkowe o kwotę 1.353.638,99 zł na budowę boiska w LO Sępólno o 

niewykorzystane środki z RFIL w wysokości 1.200.000,00 zł oraz wkład własny w 

wysokości 153.638,99 zł (dział 801 rozdział 80120 paragraf 6050 ), oraz 

zwiększyć wydatki bieżące o kwotę 200.000,00 zł na transport zbiorowy w wyniku 

urealnienia o kwotę zamówienia złożonego do wojewody ( dział 600 rozdział 



60004 paragraf 4300 ). 

W wyniku powyższych zmian deficyt budżetu zwiększył się o kwotę 753.638,99 zł i 

będzie wynosił 1.922.464,73 zł. Zostanie pokryty z wolnych środków w wysokości 

1.043.896,00 zł oraz nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych w kwocie 878.568,73 zł. 

Przychody budżetu wzrosną o 753.638,99 zł i wyniosą 4.189.964,73 zł. Rozchody nie 

zmienią się i pozostaną w kwocie 2.267.500,00 zł. Odpowiednio uaktualniono załączniki 

do projektu uchwały budżetowej na rok 2022: 

- zał. nr 1 Plan dochodów budżetowych Powiatu Sępoleńskiego na rok 2022 

- zał. nr 2Plan wydatków budżetowych Powiatu Sępoleńskiego na rok 2022 

- zał. nr 3 Zadania inwestycyjne i wydatki majątkowe na 2022 rok o zadanie: 

„Przebudowa i modernizacja infrastruktury sportowej przy LO w Sępólnie Kraj. -

środki Funduszu Przeciwdziałania COVID-19" 

- zał. nr 5 Przychody i rozchody w 2022 r.- zał. nr 9 Dochody i wydatki związane z 

realizacją zadań wykonywanych napodstawie porozumień (umów) między jednostkami 

samorządu terytorialnego w 2022roku 

- zał. nr 12 Dochody i wydatki związane ze szczególnymi zasadami wykonywania 

budżetu jednostki samorządu terytorialnego w roku budżetowym, wynikające z 

odrębnych ustaw- zał. nr 13 Część opisowa do budżetu Powiatu Sępoleńskiego na rok 

2022. 

Franciszek Frohlke poddał autopoprawki do zaopiniowania radnym. 

Członkowie Komisji zaopiniowali je jednogłośnie pozytywnie. 

Artur Juhnke, Dyrektor Wydziału Komunikacji i Dróg przedstawił projekt uchwały w 

sprawie ustalenia opłat na 2022 rok za usuwanie pojazdu z drogi i jego przechowanie na 

parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania 

dyspozycji usunięcia pojazdu. 

Jak wyjaśnił Dyrektor uchwała ta była uchwalana na poprzedniej sesji. Niestety w 

wyniku błędu w paragrafie 2 należało dokonać stosownej korekty. 



Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

Artur Juhnke, Dyrektor Wydziału Komunikacji i Dróg przedstawił projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na podpisanie przez Powiat Sępoleński umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych o 

charakterze użyteczności publicznej. 

Jak wyjaśnił Artur Juhnke wykaz linii autobusowych znajduje się w załączniku do 

projektu. W dalszym ciągu na terenie powiatu sępoleński ego będzie działać 16 linii 

autobusowych. Jednakże w związku z tym, że 4 z nich od nowego roku będą liniami 

komercyjnymi powiat złożył wniosek do Wojewody o dotacje tylko na 12. 

Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

Ad.2. 

W tym punkcie Przewodniczący przedstawił sprawozdanie z prac Komisji w roku 2021. 

Zaproponował również członkom Komisji aby zgłaszali swoje propozycje do planu pracy 

Komisji Infrastruktury i Gospodarki na rok 2022, który będzie uchwalany na sesji Rady 

Powiatu w styczniu. 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że do biura Rady Powiaty wpłynęła 

skarga od mieszkańca Dąbrówki na działanie Starosty, a także wniosek od mieszkańca 

Więcborka, dot. usunięcia komunistycznych patronów z przestrzeni publicznej obiektów 

powiatowych oraz z księgi zasłużonych dla powiatu sępoleńskiego. 

Zarówno skarga, jak i wniosek zostały skierowane na posiedzenie Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. Marek Chart poinformował również, że podjął decyzję o 

skierowaniu zapytania w sprawie złożonego wniosku do Instytutu Pamięci Narodowej w 

Warszawie. Na podstawie informacji zwrotnej z IPN-u Komisja Skarg, Wniosków i 



Petycji zdecydowała, że nie ma podstaw do usunięcia z przestrzeni publicznej osoby 

wskazanej we wniosku. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący 

Franciszek Frohlke zakończył posiedzenie Komisji o godzinie 15.15. 

Protokołowała: 

A&itJtCftchna 

Prowad^ący/Óbrady 

Frahtfśzek Frohlke 


